
ZAPISN IK
4. sjednice OPCINSKOG VIJECA OPaINE LOVRAN, odriane dana 12. listopada 2017.
godine, u vije6nici Op,6ine Lovran.
Zapoeeto u I 7.00 sati.
Pozdravljaju6i nazodne, potpredsjednik Opiinskog vije6a, Rene DUSEVIC, zamolio je da se izrzr5i
prozivka.
Utvrtluje se da je sjednici. namino 12 vije6nika i to:. Sini5a VILKE, Marina 151111tr Bo5ko
MARJANAC, Elvira JOVIC-BAN, Bo2idar SPASOJEVIC, Vanja TANCABEL, Patricia JAKLIPEC,
Neven MOHOROVICIC, Durrlica TANCABEL, Drago KOROSAK, Rene DUSEVIC, NalaSa
MILJAK.
Osim vijeinika Opdinskog vijeca Opiine Lovran, na sjednici su nazodni: opdinski nadelnik, Bojan
SIMONIe , zamjenik opiinskog nadelnika, Toni DRUZETA. predsjednik Mjesnog odbora,,l-owan-
Bahova" , gospodin Robert POPESKIC i prodelnica, Jelena MARKIC.
Jednoglasno (12 ,,2a"') je zakljuieno da zapisnik po sluibenoj duinosti vodi Azela MANDZO, a za

ovjerovitelje zapisnikr, dizanjem ruke, jednoglasno (12 ,,2^") su izabrani Bo5ko MARJANAC i
Bo2idar SPASOJEVIC.
Potpredsjednik Opiinskog vijeca otvorio je

VIJECNI6KA PITANJA
Gospotla JAKUPf,C, pozdravljajuii nazodne, postavilaje upit Nadelniku, a upit se odnosi na ruSevne
zgrade u Starom gradu kojima otpada fasada i crjepovi, i kao takve predstavljaju opasnost za
prolaznike. Postavlja upit tko je nadle2an za te zgrade i Sto poduzeti, jer da se radi o privatnim
zgradama, te da li Opiina ima nekih ovlasti.
Drugo pitanje, takoder postavlja Nadelniku. Postavlja upit u dijoj je nadleZnosti postavljanje stolova i
stolica ispred ugostiteljskih objekata, oko i pored crkve, zatim oko restorana Krezgad, tj. da li postoji
odluka da se privatnoj osobi dodjeli Stand na kojem ie prodavati i nuditi proizvode, te tko odobrava tu
odluku i da li se za to plaia naknada.
Nakon Sto je naielnik SIMONId zamolio za pojainjenje o kojim se zgradama radi, gospotla Tancabel
odgovorila je da se radi o zgradama u Starom gradu, br. 78. i 82., pa je istaknuo da Opiina Lovran
nema udecaja na privatno vlasnistvo, ali je tijekom ljetnih mjeseci Konzervatorskom odjelu u Rijeci
podnijela zahtjev za dobivanje rje5enja kojim bi se imenovao prinudni upravitelj za takve zgrade jerje
Stari grad upisan u registar kultumih dobara i to je jedan od nadina na koji bi Opiina mogla utjecati na
to stanje. Svakako je potrebno vidjeti i o kakvom se obliku intervencije radi kako se Opiina ne bi
dovela u nezgodnu situaciju. Sto se tiie poreza na takve nekretnine, za neiskoriStene poduzetnidke
neketnine jo5 2002 godine Ustar.ni sud je naialost ukinuo prijedlog Zakona koji je postojao, a u
porezu na neketnine planirano je bilo staviti posebnu klauzulu & se stanovi i poslovni prostori u
kojima nitko ne Zivi, i ne obavlja se djelatnost, oporezuju maksimalnom stopom, no naialost ukinuta
je primjena tih odredbi Zakona, te stoga, osim spomenutog, nema nekih zakonskih moguinosti. Ono
Sto Opiina moZe sada udiniti je slu2benim putem kontaktirati vlasnike objekata da odriavaju svoje
nekretnine.
Sto se tide postavljanja stolova i stolica naielnik SIMONIa je odgovorio da se ugovori o zakupu
javne powSine za manifestacije kojih je organizator Opiina Lowan (Marunada, Karneval, Sajam
antikviteta i druge) zakljuduju s Opiinom iuplate za najam jar.ne pow5ine idu u Proradun. U pravilu
su kontaktirani svi izlagadi koji su i ranijih godina bili na tim naSim manifestacija i s kojima imamo
dobra iskustva i suradnju. a ukoliko netko odustane, tada se mjesto popunjava sa zainteresiranima jer
ih ima dosta.
Sto se tide samog Standa na kojem se pede marun, raspitao se i miSljenja je da je tijekom gastro
manifestacije Marunada lijepo ipoZeljno da se pede marun, odnosno da se osjeti miris pedenih maruna
jer ie to zasigurno privuii posjetitelje na manifestaciju. Dopunioje da naialost nitko nije imao interes
da se toga prihvati, odnosno da tijekom trajanja Marunade svakodnevno, radnim danom i vikendom
bude na tom mjestu, pede i nudi marune. Istide da nije nai5ao na ugovor i na odluku, ali zatralit te.
Gospotla JAKUPEC istakla je da nema ni5ta protiv, da joj je drago da netko ima interesa i nema ni5ta
protiv.
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Prolelnica MARKIC dopunila je odgovor da je gospodin koji pede marune dobio odluku joS prrje
dosta godina jer da je svrha bila da se na neki nadin reklamira i promovira Marunada, te mu je stoga
odobreno da koristi to mjesto, da bude tu, i zadata mu je da pede marune.
Gospoila TANCABEL, pozdravljajuii nazodne. podsjetila je na saobraiajnu nesreiu koja se pred cca.
dva tjedna dogodila u Ulici dr. Nilo Cara, a vei dulje vrijeme primjeiuje da ne5to nije u redu s

prometnom signalizacijom, da su u blizini postavljeni kontejneri za smeie koji takoder zaklanjaju
preglednost, a Leljezne ograde bi trebalo izmjestiti bliZe prometnici, Sto bi ,,usporilo" pjesake i
upozorili na opasnosti.
Drugo pitanje postavila je u odnosu na komunalnog redara, odnosno kada ie poieti neSto raditi van
djelokuga Opiine i trZnice. Naime, vec duZe vrijeme na zidu kod objekta ..Luje" iscrtan je
neprimjeren grafit koji bi, po njenom mi5ljenju, trebalo ukloniti pa predla2e da komunalni redar
pro5eta iirim podrudjem Lowana, a slidni, neprimjereni gafiti bili su ipo Starom gradu, ali su ih
mjeStani Starog grada sami uklonili.
Natelnik SIMONIa zahvalio se na postavljenim pitanjima te istaknuo da je saobraiajnoj nesreii
kumovalo i stanje sudionika. Osobno je s prometnim strudnjakom obiSao podrudje te je zatraLio
troikovnik radova i prometno rjeSenje, odnosno posebnu prometnu signalizaciju (senzor

,,bljeskalica"). Sredstva za le radove planirana su u Drugim izmjenama idopunama Proraduna Opiine
Lnwan za 2017 godinu kojije danas bio na dnevnom redu Opiinskog vijeia pa ie se s premje5tanjem
kompletnog puta, iz sigurnosnih razloga, krenuti vei po usvajanju rebalansa.
Sto se tide komunalnog redara i uklanjanja grafita, i sam je primijetio grafite, ne samo po Starom
gradu vei i Sire, i naloZio komunalnom redaru uklanjanje istih. Sto se tide gafita na objektu,,Luje" na
isto je ukazao, Opiina ih je u nekoliko nawata uklanjala, no miSljenja je da se radi o osobnom
razradunavanju s vlasnikom objekta,,Luje" pa, kako se radi o,,privatnom" zidu, Opiina baS nema
nekih moguinosti.
Gospodin KOROSAK pozdravljajuii nazodne, informirao je da je gospodin Alempijevii, vije6nik
Zupanijske skup5line PGL, podriao na5 prijedlog da u Upravnom vijeiu Zupanijske ludke uprave
Opatija, Lovran, Mo5ienidka Draga, bude i predstavnik Opiine Lovran, no naialost, iovaj puta,
Op6ina Lovran nije dobila svog predstavnika u Zupanijskoj ludkoj upravi.
Daljeje postavio pitanje vezano za koncesije na plaZama Medveja i Kvarner.
Naielnik SIMONId je odgovorio da je koncesija na plaZi Medveja istekla proile godine, ali je, iz
razloga Sto je ista istekla u srpnju mjesecu, prijaSnji saziv Yije(.a zz dodjelu koncesijskih odobrenja
postojeiim koncesionarima dao suglasnost da do kaja turistidke sezone rade.
PGZ je ponovo htjela raspisati koncesiju za plaZu Medveja, pripremili su nacrl Plana kojim bi se dio
plaZe Medveja dao na koncesioniranje na wijeme od 12 godina pod uvjetima kao Sto je to bilo i s

dosada5njim koncesionarom, ali Op6ina nije podriala takav prijedlog vei je dopisom zatra1€no da se

plaia Medveja ne uwsti u Plan koncesioniranja kako bi Opiina mogla gospodariti tom pla2om.
Sto se tide plaze Kvarner, nakon Sto je Opiina prijavom na natjedaj Ministarstvu turizma uspjela u
natjedajnom postupku, investirana su madajna sredstva pa je dio pla2e obnovljen, napravljene su

rampe, izmje5teno je djeije igrali5te, raspisan je nadeiaj za koncesiju na koji je podnijeta zalba i sada

se ne mo2e sa sigurno5iu odgovoriti da li je ialbeni postupak u tijeku ili je okondan, ali ie se isto
provj eriti.
Gospodin KOROSAK replicirao je i istaknuo da je u dlanku, kojije objavio Novi List, pisano dosta

ruinih stvari o plaZi Medveja, a ljude je te5ko uvjeriti da se ne radi o Opiini, vei da koncesiju daje
Primorsko- goranska 2upanija.
Gospodin TANCABEL nije imao pitanje vei apel, a odnosi se na dopis Opiini Lovran upuien od
roditelja dija djeca pohadaju lovranski vrti6. Roditelji djece nalaze se u neravnopravnom poloiaju
spram drugih roditelja koji koriste usluge Djedjeg vrtida Lovran, a Zive na podrudju Grada Opatije. a

sve opet zbog odluke koju je donio Grad Opatija za sufinanciranje djece u vrtiiu.
Natelnik SIMONIa, odgovarajuii na upit, istaknuo je da se dosta angaLiao po tom pitanju. Ovog
ljeta, kada su kenuli upisi u vrtii, konstatirano je da se sva djeca neie moii upisati pa je obavio
razgovore s Gradonadelnikom Opatije, roditeljima djece iravnateljicom Djedjeg vrtiia. Odluka Grada

Opatije, po njegoru miStjenju, nije fer jer se radilo o jednostranoj odluci, a kako smo mi korisnici

vrtica i zgrada u Lowanu prima 200{injak djece, to bi bilo u redu da se, prilikom odretlivanja neke

polirike poslovanja. konzultiralo i korisnike, tim vi5e jer Opiina Lovran u proradunu nije predvid.jela

nadin realizacije takve odluke osiguranjem dodatnog izdvajanja sredstava. S druge strane, Opatija je
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pokenula inicijatiru za izdvajanjem iz Djedjeg vrtiia Opatija. Sada radimo na analizi stanja i
financijskim pokazateljima koji vei ukazuju da bi cijena vrtita za djecu u Lovran bila ne5to niia.
Ukoliko se to pokaZe todnim, najvjerojatnije ie se pokrenuti aktivnosti na izdvajanju vrtiia iz Djecjeg
vrtiia Opatija, no tom€ 6e prethoditi analize idaljnji razgovori.
Gospodin DUSEVIC postavio je upit da li je moguie da se iz programa POS-ovih stanovi koji se
planiraju graditi u Lo,wanu, jedan stan rezervira za pripadnike MUP-a.
Na6elnik SIMONIC odgovorio je da se ved skoro dvije godine radi na pripremi potrebne
dokumentacije, pripremljena je Lista, u tijeku je izrada idejnih rjeSenja, priprema projekata i ostalog
potrebnog za ralizacijrt POS-stanova, te je sve na APN-u. Stoga smatra da ne bi bilo poSteno da se

nekog od prijavljenih na Listi izostavi.
Sto se tide POS stanova za pripadnike MUP-a, postoji posebna mogudnost gradnje ,.posebnog tipa
POS-a" za koje driava daje zemlji5te za izgradnju pa zainteresirane treba uputiti na Republiku
Ilrvatsku.
Kako vi5e nije bilo vijeinidkih pitanja Potpredsjednik Op6inskog vije6a ista je zakljudio i upoznao
dlanove Vijeia da nitko od ovlaitenih predlagatelja nije podnio obrazloZeni pisani prigovor na

dostavljeni dnevni red 4. sjednice Opiinskog vijeia Opiine Lovran pa se, sukladno dlanku 58., stavak
4., Poslovnika Opiinskog vijeia, predloZeni dnevni red smatra usvojenim io njemu se posebno ne
glasuje.
Utvrduje se da je usvojen sljede6i

DNEVNI RED

l. Usvajanje zapisnika 3, sjednice Opcinskog vije6a Opcine Lovran
2. Prijedlog Drugih izmjenama i dopuna Proraiuna Opdine Lovran zz2Ol7. godinu
3. Prijedlog Druge Izmjene i dopuna Plana razvojnih programa O$ine Lovran za 2017.

godinu s projekcijama za 2018. i 2019. godinu
4. kijedlog Prve izmjene GodiSnjeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i

ureilenog grailevinskog zrmljiSta u 2017. godini
5. Prijedlog II. Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uredaja komunalne

infrastrukture u 2017, godini
6. PolugodiSnji izvjeStaj o izvrlenju Proraiuna Opdine Lovran za razdoblje 01.01.-30.06.2017.
7. Gospodarenje objektom Novog drultvenog doma
8, Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Set.m. Tita 46 (ex. Musica Slavin)
9, lzbor radnih tijela Opcinskog vije6a O$ine Lovran i to:
9.1. Ocjenjivaikog suda za dodjelu javnih priznanja
9.2, Savjeta potrolaia za pradenje cijena javnih usluga Opdine Lovran
10. Prij,edlog Odluke o imenovanju Ilanova Vijeda za dodjelu koncesijskih odobrenja
ll, PGi,, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika za mladeZ Zupanijskog suda u Rijeci
12. PGZ, Prijedlog za imenovanje mrtvozornika na podruiju Op,6ine Lovran
13. Prijedlog Odluke o smanjenju obveza po ,,Projektu nabave kapitalne neinvazivne

kardioloike opreme kompjuterizirane CT angiografije (MSCT) i magnetske rezonance
(MRI)" za potrebe Thalassotherapie Opatija

14. Dokapitalizacija dru5tva Ziiara Uika d.o.o.
15, Informacije o odrianim sjednicama radnih tijela
15.1. Odbora za medunarodnu suradnju, 1. sjednica
15,2, Odbora za ruralni razvoj, l. sjednica

Ad 1. Usvajanje zapisnika 3. sjednice Opdinskog vije6a Opdine Lovran
Kako se nitko od vijeinika nije javio s prijedlozima ni primjedbama na zapisnik 3. sjednice opiinskog
vijeia, zapisnik je dat na glasanje.
Utvriluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") usvojen zapisnik 3. sjednice Opcinskog vijeda Op6ine
Lovran,
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AD 2. Prijedlog Drugih izmjenama i dopuna Proratuna Opdine Lovran za 2017. Godinu
AD 3. Prijedlog Druge Izmjene i dopuna Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2017.
godinu s projekcijama za 2018. i 2019. Godinu
Ad 4, Prijedlog Prve izmjene GodiSnjeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i
ureilenog grailevinskog zemljista u 2017. Godini
Ad 5. Prijedlog ll. Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i uretlaja komunalne
infrastrukture u 2017. godini

Potpredsjednik Opcinskog vijeda predloZioje da se rasprava po todkama 2., 3., 4. i 5. objedini, a o
svakoj todki glasuje zasebno. Prijedlog je dat na glasanje.
Utvrtluje se da je prijedlog jednoglasno (12 ,,2a") prihvaien.

Potpredsjednik Opcinskog vije6a zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, procitao je zakljudke donesene na 2. sjednici
Odbora, odrianoj dana 10. listopada 2017. godine, kojima se:

Dod toikom 2.: Prihvaio Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proraiuna Opiine Lovran za 2017
godinu i uputuje Optinskom vijetu Opiine Loyran na rozmatranje i usvajanje.
pod toikom 3, Prihvata Prijedlog Drugih izmjena i dopuno Plana razvojnih progrtma Opiine
Lovran za 2017. godinu s projekcijamo s 2018. i 2019. godi,tu i upuiuje Optinskom vijetu Opiine
Lovran na razmatsnje i usvajanje.
pod toikom 4, Prihvota Prijedlog Prvih izmjena Godiinjeg programo odriavanja komunalne
infrastruklure i areilenog grailevinskog Temljiita u 2017 godini i upuiuje Opiinskom vijetu Optine
Lovran na razmatranje i usvajanje.
pod totkom 5. Prihvaia Prijedlog II. Izmjeno i dopunt Progroma izgradnje objekata i uretlaja
komunalne infrastukture u 2017. Godini i upu6uje Opdimkom vije6u Op6ine Lovran na
razmatranje i usvajanje.

Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostorno ureilenje, proditala je zakljudak, donesen na 2
sjednici Odbora, odrZanoj dana 10. listopada 201 7. godine, kojima se:
pod loikom 2.: Prihvaia Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proraiuna Optine Lovrtn za 2017
godinu i uputuje Optinskom vijeiu Op[ine Loyron na razm{rtronje i usvajonje.
pod toikom 3.: Prihvottt Prijedlog Druge izmjene i dopune Plana razvojnih programa Optine
Lovran za 2017. godinu s projekcijama za 2018, i 2019. godinu i upuiuje Opiinskom vijeiu Optine
Lovran na razmatranje i usvajanje.
p9!_lo!!om_4: Prihvoia Prijedlog Prve izmjene Godiinjeg progtomo odrZovanjo komun ne
infrastukturc i ureilenog grailevinskog zemljiila u 2017. godini i upuiuje Optinskom vijeiu Optine
Lovran na razmalranje i usvajanje
pod toikom 5.: Prihvaia se Prijedlog lI. Izmjene i dopune Programa izgrulnje objekatu i ureilaja
komunalne infiasttuktute u 2017. godini i uputuje Opiinskom vijetu Optine Lovran na
razmatranj e i u svaj anj e

Naielnik SIMONIT ukratko je obr azloLio da se pristupilo izradi Prijedloga Drugih izmjena i dopuna
Proraduna Opiine Lovran za 2017. godinu bududije za neke stavke, koje su bile planirane
Proradunom, izvjesno da se neie do kaja godine realizirati, a neke druge hoie, pa se u tom smislu
izwSila korekcija.
Gospoda TANCABEL u raspravi je pohvalila ovakav novi pristup, vidi se promjena i to na bolje, te
se nada ie na ovaj, pozitivan naiin suradnja iii dalje.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspravu, Potpredsjednik Opcinskog vije6a raspraru je
zakljutio iprijedloge dao na glasanje.

AD 2. Prijedlog Drugih izmjenamr i dopuna Proraiuna Op6ine Lovran za 2017. godinu
Utvrtluje se da je jednoglasno (12 ,,2a") donijeta
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Odluka
Donose se Druge izmjene i dopune Proraiuna Opdine Lovran za 2017. godinu.

AD 3. Prijedlog Druge Izmjene i dopuna Plana razvojnih programa Opdine Lovran zz 2017.
godinu s projekcijama za 2018. i 2019. godinu
Utvrtluje se da je jednoglasno (12"2a") donijeta

Odluka
Donose se Druge izmjene i dopune Plana razvojnih programa Op6ine Lovran za 2017. godinu s

projekcijama za 2018. i 2019. godinu.

Ad 4. Prijedlog Prve izmjene Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i
ureilenog gratlevinskog zemljiSta u 2017. godini
Utvrduje se da je jednoglasno (12 "za") donijeta

Odluka
Donose se Prve izmjene Godi5njeg programa odriavanja komunalne infrastrukture i uretlenog
gratlevinskog zemljista u 2017 godini.

Ad 5. Prijedlog II. Izmjene i dopune Programa izgradnje objekata i ure<laja komunalne
infrastrukture u 2017, godini
Utwiluje se da je jednoglasno (12 "za") donijeta

Donose se II. Izmjene i
infrastrukture u 2017 godini.

Odluka
dopune Programa izgradnje objekata i ureilaja komunalne

AD 6. Polugodi5nji izvje5taj o izvrlenju Proraiuna Opdine Lovran za razdoblje 01.01.-
30.06.2017.
Potpredsjednik Op6inskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak, donesen na 2. sjednici
Odbora, odrianoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihvaia Prijedlog Polugodiinjeg
izvjeitaja o izvrienju Proraiuna Optine Lovran za razdoblje 01.01. - 30.06. 2017. i upuiuje
Optinskom vijeiu Opiine Lovron na razmatranje i usvajanje.

Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostorno uretlenje, proditala je zakljudak, donesen na 2.
sjednici Odbora, odrZanoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihvata Polugotliinji izujeitaj o
izwienju Proraiuna Opiine Lowan zo raaloblje 01.01.-i0.06.2017. i uputuje Opiinskom vijeiu
Optine Lovran na raunatranje i usvajanje.

Natelnik SIMONId istaknuo je da se radi o Polugodi5njem izvje5taju za prvih Sest mjeseci 2017.
godine koji moZemo dati na usvajanje ili ne, jer nismo imali utjecaja na njegow realizaciju.

U raspravi je gospotla JAKUPEC dala kraii os\rt na todku 8., poziciju 65.: prihodi od upravnih i
javnih pristojbi ipristojbi po posebnim propisima. gdje se navodi da naknada za prikljudak na vodu
nije napla6ena u ovom polugodi5tu zato ito je naknada zakonom ukinuta. [Jkratko se osr"rnula na ovaj
podatak jer je i osobno korisnik javnog vodovoda na podrudju Tuli3evice i uredno je podmirila
obavezu. Isto tako upoznata je da su neki od korisnika naknadu uplatili jednokratno, a neki na rate jer
je to bilo omogudeno, a netko nikada, i ne ulazi se u to zbog dega to nisu udinili. ObrazloZenje je bilo
da im nisu dostavljene uplatnice pa je pitanje bila uputila i ranijem nadelniku koji je odgovorio da je
sve evidentirano ida se o tome vodi raduna. Kako drZi da bi svi trebali biti isto tretirani, oni koji su

bili obuhvaieni odlukom o plaianju prikljudka da to i po5tuju, odnosno da se izvr5i uvid ikontrola tko
nije platio, pa da im se naloZi plaianje. jer iznos od 3.000,00 kuna nije mala stavka. Imena onih koji
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nisu platili nisu bitna, no potrebna je redovita kontola onoga sto bi trebalo biti naplaieno, pa da se ta
potraZivanja i naplate.

Naielnik SIMONIC odgovorio je da ie se izvrSiti uvid u evidenciju dugovanja, vei postoji dobro
ustrojena evidencija, opomene idu redovito, a dinjenica jest da jedne godine nisu i5le uplatnice, no da

ie se izvr5iti uvid.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspravu, potpredsjednik DUSEVIt raspraw je zakljudio i
prijedlog dao na glasanje.

Utwduje se da je jednoglasno (12 ,za") donesen

Zakljuiak
Prihva6a se Polugodiinji izvjeStaj o izvrlenju Proraiuna Opdine Lovran za 2017. godinu.

AD 7. Gospodarenje objektom Novog druStvenog doma
Porpredsjednik Opcinskog vije6a zamolio je gospodina Vilkea da prodita zakljudak Odbora.
Gospodin YILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak, donesen na 2. sjednici
Odbora, odrianoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihva6a prijedlog Odluke:

I Ovlaiduje se Opcimki naielnik Opcine Lovran da raskine Ugovor o davanju obj€Lta Novog
dru5r'-enog doma, Lovran, na gospodanenje, sklopljen izmetlu Opcine Lovran i Stubice d,o,o., Lovran,
dana 06. veljaie 2013. godine, pod oznakom Klasa: 361{1/13{1/3, Ur.br: ?15f,n242-13:7, r2 obvezu
Stubice d.o.o. fowan dq prilikom predaje nekretnine u posjed Opcini Lovra4 preda i izvje56e o wim
relevantnim radnjama, poduzetim u odnosu na oznaienu nekretninu.
lI Ovlaiduje se Opcinski ruielnik da zaldj uii Anels 2 Ugovora o kapitalnoj pomo6i trgovaEkom
dru5tvu u vlasniitvu Ofiine Lovran za provoilenje radnji na pripremi i realizaciji projektne
dokumentacije te izgmdnj u Novog druStvenog doma [,ovran, sklopljenog izmeilu Opcine Lovran i
Stubice d.o.o., dana 08. veljaie 201J. godine, pod oznakom Klasa: 361{l/13-.01/3, kojim 6e se regulirati
metftsobni odnosi s osnova utm5ene, te lgovorene i neispladene kapitalne porndi za koju prestaje
obveza potrafivanja za obje rqovorne strane.
IU Nalaie se Opcirskom naielniku O$ine Lovran da, putem strutne sluibe, poduzme sve radnje
potr€bne da se osiguraju wjeti z: dobivanje sredstava za rekonstrukciju Novog drultvenog doma u
Lowanu iz programa Urbane aglomeracije Rijeka-

Naielnik SIMONId dao je uvodno obrazloZenje i podsjetio da je Opiina Lovran za potrebe
preseljenja udruga svojewemeno krenula u kupnju zgrade iznad, nogometnog igrali5ta i postojala je
ideja da se sruii i napravi novi dru5tveni dom na njenom mjestu, a taj je posao bio povjeren ,,Stubicl'
d.o.o., prvenstveno jer je ,,Stubica" mogla koristiti powat PDV-a. U meduvremenu su se okolnosti
promijenile, sam projekt ocijenjen je prilidno skup, a s druge se strane otvorila druga mogudnost. U
okviru obnove napuStene vojne infiastrukture u projektu Urbane aglomeracije postoji mogudnost da
zatrazimo sredstva za obnovu te zgrade. Kako nismo znali u kojoj ie se mjeri moii mijenjati gabariti
zgrade itko ie biti nositelj projekta, za Sto su u meduvremenu dobiveni odgovori - moZe se

nadogradivati, a nositelj projekta mora biti jedinica lokalne samouprave - to je potrebno postupiti
sukladno prijedlogu Odluke koja je dostavljena u privitku kako bi Opiina Lovran bila nositelj obnove
objekta. U okviru Urbane aglomeracije osigurana su sredstva od cca. l0 milijuna kuna, a o ovom
trenutku radi se projektu koji je odmah iza projekta ,,Benii6", Rijeka, pa je prilidno izvjesno da 6e se

iii u realizaciju. Stoga je potrebno pripremiti sve predradnje kako bi Opiina Lovran, a ne Stubica, bila
nositelj projekta.
U raspravi gospotla TANCABEL. iako nije ova tema, predloZila je da se razmisli o tome da se iz

Stubice izdvoji Kino Sloboda jer Stubica nije strudno osposobljena i ekipirana za takru djelatnost.
PredlaZe da se pokuSa na6i neki model kako kulturne djelatnosti objediniti, a Stubici povjeriti samo

komunalne poslove, odnosno one poslove koje povjeravamo ,,Parkovima" jer za Parkove izdvajamo
znadajna sredstva iz Proraduna.
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Gospotta MILJAK postavila je upit da li ie se projekt financirati kroz Urbanu aglomeraciju i ujedno
postavlja upit da li ie namjena ostati ista, odnosno da li ie biti u funkciji kao druitveni dom
namijenjen radu udruga ili neSto drugo.
Naielnik Sl MONIi odgovorio je da ce biti zgrada javne namjene te je iskoristio priliku i informirao
da je imao prilike tijekom sluZbenog posjeta Hurbanoru posjetiti i Grad Komarno u Slovaikoj gdje je
po slidnom modelu realiziran projekt. Cijeli je grad bio pun vojnih objekata koje su primjenom novog
modela prenamijenili u muzeje, galerije i objekte jarme namjene.
Proielnica MARKIC ukljudila se u raspravu i istakla da 6e na jednoj od sjednica Opiinskog vijeia
biti potrebno donijeti odluku, odnosno projekni zadatak, da se s projektantima moZe dogovoriti
daljnje aktiwosti.
Na upit gospodins KOROSAKA kada ie poceti radovi, Nadelnik je odgovorio da se podetak radova

odekuje tijekom 2018. godine.
Kako se viSe nitko od vijeinika nije javio za raspraw, potpredsjednik DUSEVIC raspraw je
zakljudio i prijedlog odluke dao na glasanje.

Utvrduje se da jednoglasno (12 ,,2.t-') donesena

ODLUKA
I Ovlaiduje se Opcinski nalelnik Opcine Lovran da raskine Ugovor o davanju objelrta Novog
druStvenog doma, Lovran, na gospodarenje, sklopljen izmetlu Ofrine Lovran i Stubice d.o.o., I-ovran,
dana 06. veljaie 2013. godine, pod oznakom Klasa: 361{1/1341/3, Ur.br: 215610242-l3J, rz obvezu
Stubice d.o.o, l,ovran dq prilikom predaje nekretnine u posjed Opini Lovraq preda i izvje56e o wim
relevantnim radnjama, poduzetim u odnosu na oznaienu nekretninu.
II Ovla5duje se Opimki naielnik da zakljuli Anels 2 Ugovora o kapitalnoj pomoci trgovaikom
druitvu u vlasniStvu Offine Lovran za provotlenje radnji u pripremi i realizaciji projektne
dokumentacije te izgradnju Novog dru5tvenog doma Lovran, sklopljenog izmetlu Opcine Lovran i
Stubice d.o.o., dana 08. veljaie 2013. godine, pod omakom Klasa: 361{l11341f, kojim de se regulirati
medusobni odnosi s osnova utro5ene, te ugovorene i neispladene kapitalne pomo6i za koju prestaje
obveza potrafivanja za obje ugovorne strane.
III Nalaie se Opcinskom naielniku Opcine Lovran da, putem struine sluibe, poduzme sve radnje
potrebne da se osiguraju wjeti za dobivanje sredstava za rekonstrukciju Novog druStvenog doma u
Lorranu iz programa Urbane aglomeracije Rijeka

AD 8. Utvrtlivanje namjene poslovnog prostora u Lovranu, Set.m. Tita 46 (ex. Musica Slavin)
Potpredsjednik Opcinskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea, a kasnije i gospodu Miljak, da
proditaju zakljudke Odbora.
Gospodin VILKE. u ime Odbora za gospodarswo. proditao je zakljudak, donesen na 2. sjednici

Odbora, odrZanoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihvata prijedlog Odluke da se zt
poslovni prostot u Lovronu, Set m. Tita, br. 16., poretl vei utvralenih djetatnosti, utvrdi i namjena
iz: GRUPE V - amjetniiki otelje, po poianoj cijeni od 20,00 kntm2 mjeseino, te u prvom
slijedeiem naljetaju poslovni prostor ponudi za davanje u zokup radi obavljanja i navedene
djelatnostl

Gospotla MILJAK, u ime Odbora za prostorno uretlenje, proditala je zakljudak, donesen na 2.
sjednici Odbora, odrianoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihvota prijedlog Odtuke da se
zo poslovni pruslot u Lovronu, SeL nL Tita, br. 16., pored vei utvrilenih djelatnosti, utvrdi i
namjena iz GRUPE V - umjetniiki olelje, po poietnoj cijeni od 20,00 kn/m2 mjeseino, te u prvom
slijedeienr natjetaju poslovni ptostor ponudi zo davanje u zakup radi obavljanja i novedene
djelatnosti

Kraie obrazloZenje Prijedloga dao je naielnik SIMONIi.
Kako se nitko od vijeinika nije javio za raspravu, Potpredsjednik Vije6a raspraw je zakljudio i
prtledlog Odluke dao na glasanje.
Utvrtluje se da je jednoglasno (12 "zt") donesena
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ODLUKA
I Zz poslovni prostor u Lovranu, Set. m. Tita, br, 46,, pored ved utvrdenih djelatnosti,
utvrrluje se i namjena iz GRUPE V - umjetnitki at€lje, po poietnoj cijeni od 20,00 kn/m2
mjeseino.
II U prvom slijede6em natjeiaju poslovni prostor ponuditi za davanje u zakup radi
obavljanja i djelatnosti iz toilre I ove Odluke.

AD 9. Izbor radnih tijela Op6inskog vije6a Opdine Lovran i to:
9.l.OcjenjivaIkog suda za dodjelu javnih priznanja
Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja, gospodin MARJANAC, upoznao je vije6nike s

prijedlogom Komisije za izbor predsjednika idlanova Ocjenjivadkog suda za dodjelujavnih priznanja.
Op6insko vijeie je bez rasprave, jednoglasno (12 ,,2a"), donijelo

RJESENJE
o izboru predsjednika i ilanova Ocjenjivaikog suda za dodjelu javnih priznanja

U Ocjenjivaiki sud za dodjelu javnih priznanja Opcinskog vije6a Op,6ine Lovran izabiru se:
Marina ISKRA, za predsjednika
Pavao NEKIC, za ilana
Ferdinand SURIJAN, za ilana
Igor iux-lxovle , za ilant
Vanja KUSTURIN ZUKIC, za Elana
Zeljka- PALMIC, za ilana
Boris STANC, za tlana

9.2. Savjeta potrolaia za pra6enje cijena javnih usluga Op6ine Lovran
Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja, gospodin MARJANAC, upoznao je vijeinike s

prijedlogom za izbor Savjeta potroSada za praienje cijena javnih usluga Opiine Lovran.
Opiinsko vijeie je bez rasprave, jednoglasno (12 ,pa"), donijelo

RJESENJE
o izboru Savjeta potroiaia za pradenje cijena javnih usluga Op,6ine Lovran

ilanak l.
U Savjet potro5aia z: pradenje cijena javnih usluga Op,6ine Lovran izabiru se:

l. Vanja Tancabel, predstavnik Opdine Lovran, za predsjednika
2, Edvard Primoii6, predstavnik Opcine Lovran, za ilana
3. Silvana BeluIi6, predstavnica Komunalca d.o.o. Jurdani, za ilanicu,
4. Ingrid Griin, predstavnica Komunalnog druitva Autotrolej d.o.o, Rijeka' za 6lanicu,
5. Marko Paripovi6, predstavnik Udruge "PotroSaiki centar" Rijeka, za tlana,
6. Dean Doriti6, predstavnik Liburnijskih voda d.o.o, IIi6i' za ilana
7. Mauricio Potekaj, predstavnik Udruienja obrtnika Opatije' Matulji, Lovrana i Mo56eniike
Drage' za ilana 

e lanak 2.

Ovo Rje5enje stupa na snagu danom dono5enja, a objavit 6e se u,,SluZbenim novinama Op6ine
Lovran",

AD 10. Prijedlog Odluke o imenovanju tlanova Vijeda za dodjelu koncesijskih odobrenja
Uvodno obrazloZenje prijedloga Odluke o imenovanju ilanova Vijeia za dodjelu koncesijskih

odobrenja dali su protelnica MARKIC i natelnik SIMONIC.
Opiinsko vijeie je bez rasprave. jednoglasno (12 ,za"), donijelo

Odluku
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elanak 1.

U Vijede za dodjelu koncesijskih odobrenja, dalje u tekstu Vijede, imenuju se:

l. Igor e UKANOVIC , pred,stavnik Op,6ine Lovran,
2. Danica BOZAC PERISIC, predstavnik Opdine Lovran
3. Tamara MITTEL, predstavnik Opdine Lovran,
4, Dijana VRACAN, predstavnica Upravnog odjela za pomorstvo, promet i veze Primorsko

goranske iupanije,
5. Boris TOMULIC, predstavnik Luike kapetanije.

Clanak 2.
Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje mandat dosada5njih ilanova Vije6a.

Clanak 3.
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u ,,Sluibenim novinama Op,6ine
Lovran.".

AD ll. PGZ, Prijedlog za imenovanje sudaca porotnika zz mladeL Zupanijskog suda u Rijeci
Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja, gospodin MARJANAC, upoznao je kako Komrsija za

izbor imenovanj a nema pnledloe kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladei pri
Zupanijskom sudu u Rijecipa odluku o imenovanju tih kandidata prepu5ta Opiinskom vijeiu Op6ine
f.ovran.
Opiinsko vijeie je jednoglasno (12 .za") donijelo

Zakljuiak
Opcinsko vijede Opcine Lovran nema svoj prijedlog za imenovanje sudaca porotnika za mladei.
pri Zupanijskorn sudu u Rijeci pa predlaZe da Odbor za izbor, imenovanja i dodjelu povelja i
priznanja sam predloZi kandidate za suce porotnike za mladei Zupanijskog suda u Rijeci.

AD 12. PGit, Prijedlog za imenovanje mrtvomrnika na podruiju Op6ine Lovran
Uvodno kraie obrazloZenje prijedloga dali su proielnica MARKIC i naielnik SIMONIi.
Opiinsko vijeie je bez rasprave, jednoglasno (12 ,,2a"), donijelo

Zaklju6ak
Opcinsko vijede Op6ine Lovran potvriluje prijedlog Upravnog odjela za zdravstvo Primorsko-
goranske iupanije za imenovanje dva mrtvozornika za podruije OSine Lovran i to:
Ivone OBRADOVIC, dr. med. i
Branka POPOVICq dr.med.,
uz istovremeno razrjelenje s duinosti mrtvozornika

- Tatjane BARBARIC-RUZIC, dr. med.
- Suzane SKRBIC DOBROVIC, dr. med.

AD 13, Prijedlog Odluke o smanjenju obveza po ,,Projektu nabave kapitalne neinvazivne
kardioloSke opreme kompjuterizirane CT angiografije (MSCT) i magnetske rezonance (MRI)..
za potrebe Thalassotherapie Opatija
Uvodno obrazloienje Prijedloga Odluke dao je natelnik SIMONIi.
Opiinsko vijeie je bez rasprave, jednoglasno (12 ,pa"), donijelo

ODLUKU
o smanjenju obveza po "Projektu nabave kapitalne neinvanzivne kardioloike opreme:
kompjuterizirane CT angiografrje (MSCT) i magnetske rezonance (MRf),' za potrebe

Ihalassotherapie Opatija
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Opcinsko vijede Opdine Lovran, na sjednici odrianoj 30. lipnja 2011 godine, donijelo je Odluku
o prihvadanju "Projekta nabave kapitalne neinvazivne kardioloSke opreme: kompjuterizirane
CT angiografije (MSCT) i magnetske rezotrance (MRD" (dalje u tekstu: Projekt) za potrebe
Thalassotherapie Opatija (,,Sluibene novine Primorsko-goranske iupanije br. l4lll), a
temeljem ilanka 2. te Odluke Opdina Lovran je dana 06. rujna 2011. godine zakljuiila s

Thalassotherapiom Opatija Sporazum o sufinanciranju Projekta (dalje u telstu: Sporazum).

AD 14. Dokapitalizacija dru5tva Ziiara Uika d.o.o.
Potpredsjednik Op6inskog vijeda zamolio je gospodina Vilkea da prodita zakljudak Odbora.
Gospodin VILKE, u ime Odbora za gospodarstvo, proditao je zakljudak, donesen na 2. sjednici
Odbora, odrianoj dana 10. listopada 2017. godine, kojim se prihvaia Prijedlog Odluke kojom se

ovla5iuje Opiinski nadelnik Opiine Lovran da potpi5e Izjaw o namjeri preuzimanja poslovnih udjela
Zitare Udka d.o.o. u postupku poveianja temeljenog kapitala tijekom 2017. do 2019. godine, a koja
Izjava je priloZena u prilogu.
Uvodno obrazloZenje prijedloga Odluke dao je naielnik SIMONIC.
Opiinsko vije6e je bez rasprave, jednoglasno (12 ,pa"), donijelo

Odluku
Ovla5duje se Op6inskog naielnika da potpiSe Izjavu o namjeri preuzimanja poslovnih udjela
Ziiare Uika d.o.o. u postupku pove6anja temeljnog kapitala tijekom 2017. tJo 2019. godine.

AD 15. Informacije o odrZanim sjednicama radnih tijela
15,1. Odbora za medunarodnu suradnju, l. sjednica
15,2. Odbora za ruralni razvoj, l. sjednica

Opcinsko vije6e je, bez rasprave, primilo na znanje informacije o odrianim sjednicama radnih
tijela, Odbora za medunarodnu suradnju i Odbora za ruralni razvoj.
Kako nitko od prisutnih vijeinika vi5e nije imao pitanja, Potpredsjednik Opcinskog vijeda zahvalio
se svima na radu Vijeia iu 18,15 sati zakljudio 4. sjednicu Opiinskog vije6a Opiine Lovran.
Dovr5eno u 18,15 sati.

Zapisniiar:

Azela Mandio

Potpredsjednik Op6inskog vije6a:

Rene DuIevid

OVJEROVITEIJI ZAPISNIKA:

Bo5ko Marjanac

BoZidar Spasojevi6
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dlanak 2.
Na prijedlog Op6ine Lovran, Thalasotherapia Opatija prihvatila je smanjene preuzetih obveza
Op,6ine Lovran za 50.000,00 kn odnosno s 300.000,00 kn na 250.000,00 kn, pa je s te osnove dana
04. rujna 2017. godine Op6ina Lovran zakljuiila Aneks Sporazuma kojim su regulirani
medusobni odnosi' 

eranak 3.
Iznos od 50.000,00 k& nastso smanjenjem obveze, sukladno ilanku 2, ove Odluke, knjiiit 6e se

u glavnoj knjizi Opcine Lovran kao viSak prihoda poslovanja.
Clanak 4.

Ova Odluka stupa na snagu danom objave u "SluZbenim novinama Opdine Lovran".


